
Spørgsmål til Astrid Krag til samråd den 29. September 2022.

Spr. 1: Vil ministeren svare på om ikke Familieretshuset også skal efterleve Persondataloven
§37, og derfor ikke benytte indicier, udokumenteret påstande eller løgne i Familieretssager
hvis disse ikke er blevet belyst og er faktabaseret…

Spr. 2: Vil ministeren svarer på hvorfor økonomi ofte afgøre Familieretslige sager, da nogen
har råd til en advokat og andre ikke.. Her sammenlignes mellem dem som får friProces og
dem som selv skal betale.

Kommer desuden til samrådet.

Mvh.
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